

停產通知函

Product End-Of-Life(EOL) Notice

致 親愛的客戶 您好,

Dear Valuable customers,

感謝各位對尚圃股份有限公司長期以來的愛護與支持,我們秉持不斷研究開發 創新時尚好品質的按鍵,超越客戶的期待一直是尚圃努力追求的目標。

We appreciated all valued customers support for SHANPU CO., LTD. SHANPU strives to provide the best innovative, stylish, and high-quality products. Our goal is to exceed customer expectations.

特此通知 SPHR2 系列產品將停產,我們發出此停產通知,讓您知悉產品變更狀況已及無法提供最後購買該產品近期市場萎縮,維持產線成本過高,為了改善我們的產品線,以確保達成目標,內部決議即日起停止生產。

Series SPHR2 on the market nearly 5 years, we must periodically reevaluate our product to toward our goal, we decided to discontinue this switches at year 2018 January.

造成不便之處,期望各位能予以諒解,並秉持以往惠顧之意,繼續給予支持與愛護。謝謝!

Shanpu apologizes for any inconvenience caused by the EOL. Please kindly understand it and continue to give us support in future. Thank you!

停產系列:SPHR2 系列

EOL product series: SPHR2 series

替代系列:無

Replacement Product Series: NON 停產原因:維持該產品線成本過高。

Reason of EOL: maintain cost too high for this series switches

最後訂購期限:即日起停產。

The Last Day to Order: January 1st, 2018

針對此停產通知若有任何疑問或需要協助之處,歡迎隨時與敝司業務部聯 繫。

Should you require any further information about the EOL or if we could be of any assistance, please feel free to contact our Sales Department.

祝 商 祺

Wish you a prosperous business in the future



Sales department SHANPU CO., LTD. January 1st 2018

